
Bestyrelsesmøde onsdag den 24. januar 2024 i Grundejerforeningen Skærbo 
Tilstede: Uwe (Vært), Helle Eskesen(Referent), Helle Christiansen og Jens 
Fraværende: Michael 
 
Dagsorden 
1. Opfølgning på sidste referat 
 
2. Opfølgning på snerydningen  
 
3. Vedligeholdelsesplanen 
 
4. Økonomi 
 
5. Referat af møde med andre grundejerforeninger 
 
6. Planlægning af generalforsamlingen 2024 
 
7. Evt. 
 

1. Opfølgning på sidste referat 

Vi vil undersøge om vi har en aftale med Erik om vedligeholdelse af regnvandsbassinet. 

 

2. Opfølgning på snerydningen 
Niveau af snerydning har været under det optimale. Det har været svært at se om der var saltet 
efter snerydning. Vejr situationen har været ekstraordinær.  
Vi vil påpege for de grundejere som bor tættest på en kloakrist, at det er en god ide at holde dem 
fri for blade, så vandet løber væk fra vejen. 
 
3. Vedligeholdelsesplanen 
Vi får et tilbud fra Erik Kold på beskæring af kirsebærtræerne ved stien og tilbud på fældning af 2 
birketræer. Birketræerne skal bare fældes, vi sørger selv for fjernelse af træet. Det sørger Helle E 
for. 
 
4. Økonomi 
Kassebeholdning 25/1: 48.360,52 kr., Vejfond: 430.013,26 kr. 
Valg af bank skal tages op til fornyet overvejelse, fordi vi får 0% i rente. Vi tager emnet op til 
generalforsamlingen. 
Gebyret hos Danske Bank er steget fra 75 kr. til 237 kr. pr. kvartal. 
 
5. Referat af møde med andre grundejerforeninger 
Helle gav et referat af mødet med de andre grundejerforeninger. 
 
6. Planlægning af generalforsamlingen 2024 
Vi har planlagt generalforsamling den 20. marts 2024 kl. 20:00. 



Bestyrelsen ønsker at afsætte et beløb på 2024 budgettet til en omgang revneforsegling af vejen. 
På generalforsamlingen skal det afgøres om der skal foretages revneforsegling. 
 
Yderligere skal det afgøres på generalforsamlingen, hvor mange container vi skal bestille for 2024. 
Helle C sørger for leje af kirkens lokaler og Helle E køber øl og sodavand. 
Michael sender indbydelser ud.  
Uwe og Michael er på valg og begge ønsker genvalg. 
Bestyrelsen spørger om Christoffer i nr. 51 vil være dirigent. Helle E er referent. 
 
7. Evt. 
Næste bestyrelsesmøde afholdes hos Helle E. 


